
  

 

 

.:.  Célbavettük a dobogót. 

 

A szombati defekt miatt 
elszenvedett 4 perces hátrányból még 
kb. 2 perc maradt vasárnapra. 
Másnap is 3 gyorsasági szakaszt 
kellett teljesíteni két körben. Az első 
szakasz célja megegyezett a szombati 
első gyors céljával, viszont a rajtot 
Bánta helyett Hajmáskér határában 
jelölték ki a rendezők. A második 
próbatétel a királyszentistváni 
gyártelepen volt, a kör befejező 
szakasza pedig a jutaspusztai lőtéren került megrendezésre. Úgy indultunk neki a 
napnak, hogy az első kör eredménye alapján döntjük el, hogy a második körben 
támadunk-e, vagy a biztos célbaérést választjuk. 

Az első gyorsasági szakaszon 16 másodpercet sikerült ledolgozni. 
Királyszentistvánon a részben aszfaltos pályán is sikerült faragni a hátrányból. A 
jutaspusztai szakasz végéhez közeledve láttuk Kurtos Robiékat a pálya szélén, így a 
célba már az N2 és a Swift kupa harmadik helyén érkeztünk. Következett a szervíz, és 
még egy 50 perces pihenő. Vasárnap délután ismét várt minket a három gyorsasági 
szakasz. A hajmáskéri gyorson sokat sikerült javulni. Az 1 perc 13 másodperces 
hátrányunk 40 másodpercre apadt az utolsó két gyorsasági előtt. Királyszentistván után 
pedig 29 másodperc maradt a hátrányunk a második helyezett Hoffer Zsoltiékhoz 
képest. Ekkor tudtuk, hogy reális esélyünk nincs a második helyre, így az utolsó gyors 
előtt már a biztos célbaérés lebegett a szemünk előtt. A tervet sikerült is teljesíteni, és a 
szombathelyi formánkat átmentve ismét megszereztük az N2, valamint a Swift kupa 
harmadik helyét. 

A verseny végén visszatértünk a veszprémi Óváros térre, és idén már másodszor 
gurulhattunk át a céldobogón. Ismét kalandos és kemény versenyen vagyunk túl. 
Szerencsére most sikerült eső nélkül megúszni, és a meleg sem volt olyan nagy, mint a 
tavalyi évben. A veszprémi pályák most sem hazudtolták meg magukat. Kövekben, 
ugratókban, tempós kanyarokban és visszafordítókban sem volt hiány. Összességében 
egy jó versenyt sikerült végigcsinálnunk. 

 



 

Gratulálunk mindenkinek akinek sikerült célba érni, hiszen ezen a versenyen 
már a célbaérés is nagy eredménynek számít. Bízunk benne, hogy Ózdon már feljebb 
tudunk lépni a dobogón, és a bajnokságban is előkelőbb helyen leszünk. 
Köszönjük a támogatóink segítségét, és mindenkinek, akik tanácsokkal segítették a 
célbaérésünket. Ózdon támadunk... 

Képek, videók: www.sosmotorsport.hu 

 


